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Motto:„Trăim într-un oraş 
care merită cu prisosinţă 
să se bucure de prestigiul, 
nobleţea şi nivelul de trai 
al oricărui vechi oraş 
european. Sunt încredinţat 
că,  prin activitatea mea în 
cadrul Consiliului Local, 
pot  contribui la 
dezvoltarea şi 
modernizarea acestui  oraş,  
sprijinind iniţiativele  care 
promovează renaşterea 
unei industrii performante,  
a   investiţiilor în domeniul 
construcţiei de locuinţe şi 
sedii moderne, prin 
creşterea nivelului de 
urbanizare a cartierelor, 
străzilor şi  reţelelor 
edilitare, simplificarea 

procedurilor administrative menite să aducă administraţia într-un dialog mai prietenos cu cetăţenii, 
instituţiile publice şi agenţii economici. ” 
 
 
În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată, prezint următorul 
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2006 

 
Activitatea la şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Proiectele de hotărâri pe care le-am susţinut prin votul meu favorabil, prin 
participarea la dezbateri şi prin votul favorabil în cadrul comisiei de 
specialitate au adus deja sau urmează să aducă în viitor beneficii majore în 
viaţa oraşului:aprobarea documentaţiilor de urbanism pentru sprijinirea  
investitorilor particulari în vederea construirii de locuinţe individuale, 
colective, spaţii comerciale, de producţie, de prestări servicii, 
reprezentanţe şi sedii de firme, staţii de distribuţie carburanţi,  dar şi a 
unor documentaţii vizând realizarea unor lucrări publice ca PUD Piaţa 
Alfa, PUD Piaţa Fortuna, PUD Staţie de sortare a deşeurilor Arad, zona 
CET, amenajare parcări şi locuri de joacă în Micălaca, zona blocurilor 500 
si 700, în C A Vlaicu, zona blocului X 42, PUD Piaţa Avram Iancu, PUD 
Zonă Agrement Mal stâng râul Mureş, PUD Amenajare piaţa 
Agroalimentară Grădişte, PUD Amenajare parcări colective Bulevardul 
Decebal, PUD Complex locuinţe colective Sânicolaul Mic, PUD 
Microcartier condominii Aradul Nou etc. 
-aprobarea unor studii de fezabilitate  sau proiecte tehnice pentru lucrări 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

19 12 



publice:reabilitarea sistemului de încălzire a clădirii Primăriei Arad, 
amenajarea legăturii rutiere str.Brâncuşi şi Calea Aurel Vlaicu,  modelare 
şi compozitie arhitectural-peisagistică, modernizarea reţelelor termice din 
municipiu, modernizarea unor puncte termice, reducerea consumului 
pentru economisirea agentului termic în unităţile de învăţământ 
preuniversitar, amenajare terenuri sport în incinta  unităţilor de învăţământ 
Liceul Sportiv şi Grupul Şcolar Forestier Arad, consolidări şi modernizări 
la numeroase grădiniţe şi scoli din municipiu, restaurarea şi amplasarea 
unei fântâni arteziene în Piaţa Spitalului, reabilitarea urbană a zonei 
Fortuna, închiderea rampei de deşeuri din Câmpul Liniştii, reabilitarea 
reţelei de trotuare din municipiul Arad, reamenajare zonă Aleea Borsec); 
-editarea „Curierului Municipal”, publicaţie pentru aducerea la cunoştinţă 
publică a Hotărârilor normative ale Consiliului Local şi a informaţiilor de 
interes public. 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate.  
Deţin funcţia de vicepreşedinte al Comisiei juridice din anul 2004. Pe parcursul acestui an, am 
participat la 23 de şedinţe din totalul celor 26 şedinţe  organizate. Proiectele prezentate comisiei 
spre avizare au fost analizate individual, în prezenţa specialiştilor din executiv, semnatari ai 
rapoartelor de specialitate, care au şi susţinut propunerile de aprobare. Eventualele modificări ale 
conţinutului proiectelor au fost propuse pe calea amendamentelor.  
Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate de Primăria Municipiului Arad. 
În anul 2006, am fost prezent la întâlniri cu cetăţenii, în cartiere, după cum urmează: 
Nr.crt. ZONA DATA 
1.  GRĂDIŞTE 04.05.2006 
2. MICALACA 18.05.2006 
3. VLAICU 19.05.2006 
4. ARADUL-NOU 31.05.2006 

 



 
Aceste întâlniri s-au dovedit deosebit de utile pentru un eficient dialog cu cetăţenii, la ei „acasă”, în 
cartierul în care locuiesc, acolo unde deficienţele au fost mai bine semnalate şi înţelese de aleşii 
locali, într-o atmosferă lipsită de formalism şi reticenţă, în care atât aprecierile, cât şi  criticile au 
fost comunicate cu sinceritate şi deschidere. Prezenţa noastră, a aleşilor locali,  la aceste întâlniri a 
fost utilă şi pentru că am venit însoţiţi de directorii agenţilor economici de sub autoritatea 
Consiliului Local, care au preluat direct multe din problemele aduse la cunoştinţă, fără birocraţia 
corespondenţei scrise şi intermediate de serviciile Primăriei.  
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor.  
Reprezint interesele capitalului Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC 
RECONS SA ARAD şi SC TOP SA Arad. La SC TOP SA,  anul 2006 s-a caracterizat prin 
următoarele  realizări concrete: amenajarea de noi pieţe şi modernizarea celor existente (Piaţa Alfa, 
Piaţa Fortuna, Piaţa Grădişte),  achiziţionarea unor dotări moderne pentru societate (sistem 
antiefracţie şi incendiu la sediu, autoutilitară pentru colectare bani, copiator etc), începutul 
lucrărilor de  reamenajare şi modernizare a  Pieţei Obor. La  SC RECONS SA-am predat serviciilor 
publice din cadrul Primăriei Municipiului Arad –activitatea de administrare a fondului locativ, 
contracte, arhivă, întreaga documentaţie referitoare la această activitate. S-a impus astfel, în 
contextul reducerii activităţii,  intensificarea demersurilor pentru  încheierea de contracte de prestări 
servicii în vederea compensării transferului de activitate.  
Reprezentarea autorităţii locale în conducerea instituţiilor publice de învăţământ: 
Sunt reprezentantul autorităţii locale  în consiliul de administraţie şi comisia de evaluare şi 
asigurare a calităţii la Şcoala Generală „Aron Cotruş”Arad. Şcoala este situată în cartierul grădişte 
şi are trei corpuri diferite în care îşi desfăşoară activitatea. Pentru fiecare dintre acestea, am abordat 
cu prioritate lucrările cele  mai urgente pentru fiecare corp. În acest an am reuşit promovarea 
studiilor de fezabilitate „Reabilitare faţade şi tâmplărie”(corpul din Arad, str.Petru Rareş 
nr.20)„Reparaţii faţade şi acoperiş”(corpul din Arad, str. Petru Rareş nr.21). 
Interpelări adresate executivului. 
La şedinţa Consiliului Local din 19 ianuarie 2006 am formulat o interpelare referitor la posibilitatea 
SC Gospodărirea Comunală Arad SA de  construire a cel puţin câte o casă mortuară după standarde 
moderne în cimitirele din Arad. 

 
 
 


